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REFERAT 
 

BESTYRELSESMØDE NR.235 
I ”BOLDKLUBBEN VESTKYSTEN”, OKSBØL 

                           TORSDAG DEN 12.9.2013 KL.19.00 PÅ STADION 
 
 
 
Deltagere: Erling Larsen  Formand 
 Ole Sloth Hansen  Næstformand  
 Dorte Vind Nielsen  Kasserer 
 Ejnar Kock Hansen  Best.medlem 
 Lajla Simonsen  Best.medlem 
                                          Lisbeth Graversen                               Sekretær 
  
 
Kopi til: Gunnar Plauborg  Fodboldudvalg 
 Ejvind Thorlund  Crocketudvalg 
 Karl Verner Nielsen  Cykeludvalg 
  
 
 
 
 
Dagsorden:  

1 Generel orientering og godkendelse af referat 

2 Indlæg fra udvalgene 

3 Ho Fåremarked / Bork Festival 

4 Økonomi / kontingent / status 

5 Bordrup løb / cykelløb 

6 Næste møde 

7 Evt. 

 

 

 

 

 

 

Fraværende:  Ejnar Hansen  
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Punkt: EMNE: 
ACTION 

 

Ad 1. Generel orientering og godkendelse af referat: 

Referatet godkendt 

 
 
 
 

Ad 2. Udvalgene: 

  Karl Verner orienterede om diverse løb over sommeren. Er forløbet 

godt. Ellers sædvanlig god status. Går nu i gang med at forberede 

Bordrup-løbet søndag den 3. november. 

 

  Tage Pedersen gjorde rede for diverse turneringer i krocket – og en 

danmarksmester, Svend Erik Busk.  

 

  Gunnar Plauborg redegjorde på vegne af FU, idet Egon Jørgensen er 

stoppet som formand. Der har netop været nyvalg til FU. De konsti-

tuerer sig på fredag. Turneringerne går fint. Pigeholdet er dog trukket 

ud pga manglende spillere. Der er ellers kommet flere spillere fra Bil-

lum og Janderup. Kontingenterne bliver betalt, og økonomien er rettet 

op. 

  

 
 
  
 
 

Ad 3. Ho Fåremarked / Bork Festival: 
Ulla Linding, Anne Mette og Jørn Andersen stod for koordineringen. 
De fik samlet et godt hold til ølteltet og toiletter/bad. De har fået rigtig mange 
roser for indsatsen fra både arrangører og krejlere. BV har fået en pæn ind-
tjening med 80,-kr i timen. Regner med at gøre det samme næste år. Ulla har 
været til evalueringsmøde, hvor de har samlet erfaringer til forbedringer næ-
ste næste år. 
 
De har også været kontaktet vedr. Bork Havnefestival næste år uge 31. Det er 
her nærmest en opsynsopgave  hele døgnet. Betalingen er ikke fast, men af-
hængig af festivalens indtjening. 
 
 
 

 
Ulla Lin-
ding 
Anne Mette 
Jørn An-
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Ad 4. Økonomi / kontingent / status: 

Økonomien balancerer igen. Der mangler lidt fra Varde Kommune. 

Opsætning af sensorer til lys i omklædningsrummene bliver nu sat i gang. 

 

  

 
Dorte 
 

 
 
 

Ad 5. Bordrup løb lørdag den 2.nov. / cykelløb søndag den 3.nov. 

Dorte er i fuld gang med forberedelserne til det nye løb om lørdagen og koor-

dinering med cykelfolkene: ruten, telte, bænke, flyers, mad og drikke, o.m. Pri-

sen for deltagelse fastsættes til 100,-kr. for voksne og 5o,-kr for børn.  

Når ruten er prøvet af, oprettes tilmeldelse på nettet.  
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  Ad.6.     Evt: 
Erling har fået invitation til deltagelse i et møde med Varde Kommune vedr.  
Henning Mortensens oplæg til flytning af fodboldbanerne til området ved 
Idrætscentret ( som tidligere fremlagt af Henning ). Mødet vil blive afholdt på 
stadion den 30.9. 
 

 

  Ad.7.     Næste Møde: 
Torsdag den 10.okt. kl. 19. 

 

 
 
_____________________            ___________________________________ 


